
 

                                                                                       

 

 
Skikrinsstyret@ 
Greinkomiteane@ 

 
          
Sakshand.: IN/FÅ  Dato: 16.04.2018  Arkivk.: styret/møter/innkalling/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:    Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:   Måndag 16. april 2018, kl. 17.00-21.00 
 
Andre opplysningar: Fellesmøte med Skikrinsstyret og greinkomiteane frå kl. 17.00-18.00. 
    NB! Det vert servert rundstykker, kaffi/ tek og mineralvatn ved 
     ankomst. 
 
Rammeprogram:  Kl. 17.00-18.00:  Fellesmøte med styret og øvrige tillitsvalde 
    Kl. 18.00-20.00: Møte i SFSK sitt arbeidsutval 
    Kl. 18.00-21.00: Møte i SFSK alpinkomiteen 
    Kl. 18.00-21.00: Møte i SFSK langrennskomiteen 
 
Sakliste  
REFERATSAKER 
SAK 49 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste  
SAK 50 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 03 17-19 frå møte i Skikrinsstyret 
 
RAPPORTERING 
SAK 51 17-19  Rekneskap 2017 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 52 17-19 Organisering NSF 
SAK 53 17-19 Høyring rapport Kretsutvalget 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 54 17-19 Sonemøter SFSK/klubbutvikling 
SAK 55 17-19 Fellessamling for utøvarar  
SAK 56 17-19 Haustmøtet 2018 
 
EVENTUELT 
 
 

  
 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Margot Åsebø, Tonje Norheim Tangerud, Per  
    Asbjørn Felde, Oddmund Lefdal, Sjur Håvard Øygard, Magne  
    Hofslundsengen, Hege Venes, Trude Dalset, Roger Ellingsund, Jan Inge  
    Årdal, Torunn Grut, Tor Arne Hov, Adrian Helgheim og Ingrid Narum  
    (adm.) 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 04 I SKIKRINSSTYRET, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

FORFALL: Henning Sæthre, Jon Ove Lomheim, Lars Kveen, Lars Brekke, Anne 
Lilleaasen, Malene B. Haukøy 

 
MERKNADER: Jan Inge Årdal (nestleiar HKK) møtte i staden for Henning Sæthre (leiar 

HKK) 
 

Hopp- og kombinertkomiteen har gjennomført sitt møte 04. april. 
  

Roger Ellingsund er kalla inn til møtet med bakgrunn i at han stiller til val 
som nytt medlem i alpinkomiteen. 

 
REFERENT:  Ingrid Narum 
 
 

    
 
REFERATSAKER 
SAK 49 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 50 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 03 17-19 frå møte i Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå styremøte nr. 03 17-19 er godkjent elektronisk tidlegare. 
   Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 03 17-19. 
 
RAPPORTERING 
SAK 51 17-19  Rekneskap 2017 
   Bakgrunn 

Rekneskapen for 2017 er vedlagt. 
 

Nøkkeltal 2017: 
 
   Avsetning 2017 til 2018 

*) Arbeidsutvalet (AU) / Ski i Skulen   kr.            1o0 000,- 
 

Driftsinntekter samla    kr. 3 363 820,- 
 

Driftskostnader samla    kr. 3 289 357,- 
 
Resultat samla for skikrinsen:    kr.              74 463,- 
 
Resultat Arbeidsutvalet    kr.     - 81 306,- 

 Resultat Alpinkomiteen    kr.              91 102,- 
  Resultat Hopp- og kombinertkomiteen  kr.            9 241,- 
  Resultat Langrennskomiteen    kr.              55 425,- 



 

                                                                                       

 

 
Total EK pr. 31.12.2017:     kr.     1 164 170,- 

 
- AU EK pr. 31.12.2017:     kr.     495 469,-  
- Alpinkomiteen EK pr. 31.12.2017:   kr.             279 194,-  
- Hopp- og komb. komiteen EK pr. 31.12.2017:   kr.             120 092,-  
- Langrennskomiteen EK pr. 31.12.2017:   kr.             269 412,-  

 
*) AU: Kr. 100 000,- setjast av for å sikre vidare drift av prosjektet Ski i 
Skulen i 2018.  
 

   VEDTAK 
    Skikrinsstyret godkjenner rekneskapen for 2017. 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 52 17-19 Organisering NSF 

Bakgrunn 
   Styreleiar orienterte om saka. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
SAK 53 17-19 Høyring rapport Kretsutvalget 

Bakgrunn 
   Skistyret har bedt om tilbakemelding om skikretsane sitt syn på konklusjon  
    og tilrådingar i kretsutvalet sin rapport om organisering av Norges  
    Skiforbund mellom forbund og klubb. 
 
   På bakgrunn av innspel frå skigruppene og drøfting i styret (pr. e-post) har  
    Skikrinsstyret sendt si uttale til Skistyret med følgjande konklusjon: 
 

Mykje tyder på at ein treng ei desentralisering framfor ei sentralisering i 
norsk idrett. Ved å legge til rette for ein sentralisert styringsmodell 
(regionar) i NSF, misser ein nærleiken til kundegrunnlaget, og dermed 
skapar ein dårlegare rammevilkår m.o.t. oppfølging og ikkje minst 
grunnlag for å drive utviklingsarbeid i klubbleddet. 
 
Vi ser det som rett å oppretthalde vår skikrins med omsyn til nærleik til 
utøvarar, klubbar og skimiljøa. Der vi ser det som naturleg vil vi gjerne 
samarbeide med andre kretsar. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 54 17-19 Sonemøter SFSK/klubbutvikling 
   Bakgrunn 
   Skikrinsen har i løpet av mars gjennomført sonemøte med skigruppene i  
    Nordfjord, Sunnfjord og Sogn. 

Målet med sonemøta var å gjere skigruppene kjent med Skiforbundet sin 
utviklingsmodell, og lære korleis ein kan jobbe med konkrete verktøy for å 
utvikle eiga skigruppe. 



 

                                                                                       

 

 
Møta skapte mange gode diskusjonar, der fokus var utøvaren i sentrum og 
aktivitet som skal leggast til rette med eit langsiktig utviklingsperspektiv. Det 
var òg nyttig å møtast på tvers av skigruppene, mellom anna for sjå på kva 
ein kan samarbeid om. 
I tillegg fekk skikrinsen gode innspel på korleis ein i lag kan utvikle 
skiidretten i Sogn og Fjordane, der målet er å leggje til rette for flest mogleg, 
lengst mogleg og best mogleg. 
 
Skikrinsstyret og greinkomiteane var representert på sonemøta. 
 

Skikrinsstyret drøftar korleis ein jobbar vidare med klubbutvikling og 
implementering av SUM i eigen krins. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

  
SAK 55 17-19 Fellessamling for utøvarar  

Bakgrunn 
Alpinkomiteen har komme med forslag om at ein legg til rette for ei 
fellessamling for utøvarar frå dei ulike greinene i skikrinsen i løpet av 
hausten 2018.  

 
VEDTAK 
Alpinkomiteen og langrennskomiteen snakkar i lag for å sette av ein dato 
hausten 2018. 

 
SAK 56 17-19 Haustmøtet 2018 

Bakgrunn 
I 2017 prøvde idrettskrinsen ut «Idrettens Møteplass» i Sogndal, ein 
møteplass for idretten i fylket for å motivere og oppdatere tillitsvalte og 
frivillige på tverridrettslege tema. Dette gjorde dei i samarbeid med 
skikrinsen og orienteringskrinsen. Parallelt inviterte ein til ei 
treningssamling på tvers av idrettane for utøvarar i alderen 12-16 år. 
 
Skikrinsen la Haustmøtet 2017 til «Idrettens Møteplass», og i tillegg vart ei 
barmarkssamling i alpint gjennomført i samband med treningssamlinga på 
tvers av idrettar. Her vart Even Hole nytta som ein av trenarkreftene. 
 
Også i år inviterar idrettskrinsen særkrinsane til å legge sine møter til 
«Idrettens Møteplass»: 
 
Det var mange gode tilbakemeldingar på denne møteplassen, og vi ynskjer 
å etablere «Idrettens Møteplass» i samarbeid med særkrinsar/regionar. 
Rammene for 2018 vil vere lik som i fjor, der vi legg til rette med 
organisering og stiller møtelokale til rådigheit kostnadsfritt. 
Her har særkrinsane/regionane høve til å legge eigne aktuelle møter/tiltak 
etter lunsj, ein god og effektive moglegheit til å utnytte tid og ressursbruk. 
 
Dato: Laurdag 27. oktober 2018 
Stad: Sogndal, Fosshaugane Campus/Sogndal vgs. 
 



 

                                                                                       

 

Rammeplan: 
 
FELLES FOREDRAG kl. 10.00-12.00 
Sogndal vgs.  
Fellesidrettsleg tema 
 
LUNSJ kl. 12.00-13.00 
Kantina Sogndal vgs. 
 
ULIKE FORUM kl. 13.00- 
Klasserom, Sogndal vgs. (ev. større lokale) 
Haustmøte/leiarmøte o.l. – enkeltvis for kvar særkrins/region 
Idrettsrådssamling – idrettskrinsen 
 
TVERRIDRETTSLEG TRENINGSSAMLING KL. 09.30-15.00 
Sogndal idrettshall 
Treningssamling på tvers av idrettane for utøvarar i alderen 12-16 år  

 
Vi håpar fleire av dykk vil nytte denne møteplassen til å gjennomføre 
aktuelle møter. 
Om det er aktuelt for dykk å legge eigne møter til «Idrettens Møteplass» 
ynskjer vi tilbakemelding innan 15. april 2018. 
 
I tillegg kan de komme med innspel på tema/foredragshaldar på fellesdelen 
før lunsj, og om de har fagressursar som kan bidra på treningssamlinga. 

 
Viser til tiltak i SFSK Handlingsplan 2017-2019 der skikrinsen i samarbeid  
med idrettskrinsen og andre særkrinsar skal legge til rette for min. 1 stk. 
trenarseminar i planperioden. 

    
Skikrinsstyret drøftar om Haustmøtet 2018 skal leggast til «Idrettens  

  Møteplass», og om ein har innspel på tema/foredragshaldar til fellesdelen. 
 
VEDTAK. 

   Skikrinsstyret gjer vedtak om å halde Haustmøtet 2018 på «Idrettens  
    Møteplass» i Sogndal. 
 
EVENTUELT 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)        Ingrid Narum (s) 
Leiar         Adm. sjef 
 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 50 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 03 17-19 frå Skikrinsstyret  
 
Skikrinsstyret@ 

 
          
Sakshand.: YT/FÅ/IN Dato: 13.02.2018 Arkivk.: styret/møter/protokoll/17-19 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Måndag 12. februar 2018, kl. 18.00-21.00 
 
 
REFERATSAKER 
SAK 34 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 35 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 02 17-19 frå Skikrinsstyret  
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 36 17-19 Ny adm. sjef i SFSK f.o.m. 1. mars 2018 
SAK 37 17-19 Sonemøter SFSK 
 
RAPPORTERING 
SAK 38 17-19 Rekneskapsrapport pr. 31.12.2017 
SAK 39 17-19 SFSK Handlingsplan 2017-2019 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER  
SAK 40 17-19 Organisering NSF 
SAK 41 17-19 Endring alpinkomiteen 
SAK 42 17-19 Ski-tinget 2018 
SAK 43 17-19 Arbeidet til valkomiteen NSF 
SAK 44 17-19 Representasjon Idrettskrinstinget 2018 
SAK 45 17-19 Høyring SFIK Handlingsplan 2016-2020 
SAK 46 17-19 Status markedsarbeid 
SAK 47 17-19 Vårmøte SFSK 14. mai 2018 program 
SAK 48 17-19 NSF «Utetimen» 
 
EVENTUELT 
 
 
 

 
TIL STADES:  Finn Årdal, Hallvard Nygård, Tonje Norheim Tangerud,  
    Per Asbjørn Felde, Henning Sæthre, Sjur Håvard Øygard, Ole Petter  
    Henden (2. varamedlem), Ingrid Narum (ny adm. sjef f.o.m. 1. mars 2018) og  
    Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Margot Åsebø, Oddmund Lefdal og Asle Sande (1. varamedlem) 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 03 I SKIKRINSSTYRET, 2017-2019 



 

                                                                                       

 

MERKNADER: Per Asbjørn Felde (nestleiar AK) deltok i møtet i stadenfor Atle Hamar (leiar 
AK), sjå sak 41 17-19. 

 
REFERENT:  Yngve Thorsen/Ingrid Narum 
 
 

    
REFERATSAKER 
SAK 34 17-19 Godkjenning av innkalling og sakliste 
    Bakgrunn 
    Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 35 17-19 Godkjenning av protokoll nr. 02 17-19 frå Skikrinsstyret  

Bakgrunn 
Protokoll frå styremøte nr. 02 17-19 er sendt ut tidlegare, og er godkjent 
elektronisk. Protokollen finn ein vedlagt. 

 
 VEDTAK 

Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 02 17-19. 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 36 17-19 Ny adm. sjef i SFSK f.o.m. 1. mars 2018 
    Bakgrunn 
    Ingrid Narum er tilsett som ny administrasjonssjef f.o.m. 01. mars 2018. 
     
    Narum tek dermed over stillinga etter at mangeårig administrasjonssjef  
    Yngve Thorsen, begynner som HMS ansvarleg hjå Coop Vest SA frå 1. mars.  
    Narum har lang erfaring frå idretten, og kjem frå stillinga som plan- og  
    utdanningsleiar i Sogn og Fjordane idrettskrins. 

    Ho er tidlegare aktiv langrennsløpar, og har m.a. 27 startar i verdscupen. 

   Narum er førebels tilsett i 40% stilling i februar, og vidare i 50% stilling i  
    mars og april, før ho tek til i 100% stilling 01. mai 2018.  
 
   Ved denne ordninga legg ein til rette for ein god overgang i  
    administrasjonen. 

 VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 

SAK 37 17-19 Sonemøter SFSK 
   Bakgrunn 

Viser til SFSK sin handlingsplan for perioden 2017-2019 der  
skikrinsen skal implementere SUM i eigen krins.  
I handlingsplanen skal skikrinsen gjennomføre 4 klubbesøk/sonemøter pr. år 
i tingperioden.  
 



 

                                                                                       

 

 
 
 
I oppfølginga av tiltaket har ein planlagt 3 sonemøter våren 2018 slik: 
 

• Sonemøte Sogn – 5. mars 2018, Sogndal 

• Sonemøte Nordfjord – 12. mars 2018, Eid 

• Sonemøte Sunnfjord – 19. mars 2018, Førde 
 
Målet med sonemøta er å bli kjent med Skiforbundet sin utviklingsmodell og 
lære korleis ein kan jobbe med konkrete verktøy for å utvikle eigen klubb. 
Her blir klubbane bevisst på status og einige om konkrete handlingar og 
tiltak – både for seg sjølv og i samarbeid med andre klubbar. 

    Møta er opne for tillitsvalte, trenarar, føresette og andre skiinteressert i  
    skiklubbane. 

   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om følgjande  
    representasjon i samband med aktuelle sonemøter: 
 

- Sonemøte Sogn – 5. mars 2018, Sogndal; Tonje Norheim Tangerud, 
Henning Sæthre og Oddmund Lefdal (?) 
 

- Sonemøte Nordfjord – 12. mars 2018, Eid; Margot Åsebø (?), Ole Petter 
Henden og Per Asbjørn Felde. 

 
- Sonemøte Sunnfjord – 19. mars 2018, Førde; Finn Årdal, Hallvard 

Nygård, Sjur Håvard Øygard. 
 
RAPPORTERING 
SAK 38 17-19 Rekneskapsrapport pr. 31.12.2017 
    Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 31.12.2017 er lagt ved som eige vedlegg. 
 
   Nøkkeltal pr. 31.12.2017:  
 

SFSK Driftsinnt. totalt SFSK Driftskost. totalt SFSK Resultat  SFSK Årsbudsjett 

 Kr     3 423 417,-  Kr     3 234 451,-  Kr    188 966,-  Kr     0,00                     

AU Driftsinnt. totalt AU Driftskost. totalt AU Resultat  AU Årsbudsjett 

 Kr        810 179,-  Kr        783 535,-  Kr      26 644,-  Kr     0,00                     

AK Driftsinnt. totalt AK Driftskost. totalt AK Resultat  AK Årsbudsjett 

 Kr     1 245 144,-  Kr     1 177 342,-  Kr      67 802,-  Kr     0,00                       

HKK Driftsinnt. totalt HKK Driftskost. totalt HKK Resultat  HKK Årsbudsjett 

 Kr          55 175,-  Kr          45 933,-  Kr        9 242,- Kr     0,00 

LK Driftsinnt. totalt LK Driftskost. totalt LK Resultat pr.  LK Årsbudsjett 

 Kr     1 312 918,-  Kr     1 227 640,-  Kr     85 278,-  Kr     0,00 
 

https://www.skiforbundet.no/fagportal/skiforbundets-utviklingsmodell/


 

                                                                                       

 

Skikrinsstyret må vere merksam på at rekneskapen for 2017 ikkje er  
ferdigstilt p.t. 
 
 
Prognose for 2017 er ca. kr. 70 000,- i positivt økonomisk resultat. 

    
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at tilskotet  
    (kr. 100 000,-) til Ski i skulen utbetalt av fylkeskommunen desember 2017  
    settast av til vidare drift av prosjektet vinteren 2018. 
 
SAK 39 17-19 SFSK Handlingsplan 2017-2019 
   Bakgrunn 
   Skikrinsstyret oppdaterte SFSK sin handlingsplan 2017-2019 med omsyn til  
    status. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 40 17-19 Organisering NSF 
    Bakgrunn 

    
Notat frå arbeidsgruppe nedsett på kretsledermøte i Lathi: 

 
   Norges Skiforbund har de siste to årene opplevd flere vanskelige saker som  
    har satt organisasjonen på prøve, både politisk, administrativt og juridisk.  
    Resultatet av sakene har dels gitt usikkerhet knyttet til inntekter, dels gitt  
    negative ringvirkninger for omdømmet, og dels medført interne  
    utfordringer knyttet til styring og kontroll. Kretslederne har underveis  
    gjennom de vanskelige sakene blitt orientert om Skistyrets håndtering av  
    sakene, og har gjennom dette også blitt kjent med de organisatoriske  
    utfordringene som har oppstått i kjølvannet av enkelte av sakene. 
 
    På bakgrunn av diskusjon under internt kretsledermøte 27. februar 2017  
    under VM i Lahti, ble kretslederne enige om å nedsette en arbeidsgruppe  
    som skulle se på og vurdere forbedringer i politisk organisering i NSF. 

 
    Kretsutvalget fremla sin foreløpige konklusjon for kretsledermøtet på  
    Hamar 11. januar 2018. Det ble på kretsledermøtet besluttet å gå videre  
    med vurdering av organisatoriske forbedringer av det sentrale leddet i NSF  
    gjennom involvering og behandling i de enkelte kretsstyrene. 

 
   Forslag til endring i politisk organisering av Skiforbundet. 
 
    Med basis i utvalgets kartlegging foreslås tre konkrete endringer: 

• Skistyret reduseres til 9 medlemmer, inkludert ansattes representant.  
Grenkomitelederne trer ut av Skistyret for å sikre at det ikke foreligger 
dobbeltroller i organisasjonen 

• Grenkomiteene oppnevnes i sin helhet av Skistyret 

• Kretsledermøtet får en utvidet og styrket funksjon mellom Skitingene, 
herunder tillegges kretsledermøtet myndighet til å godkjenne 



 

                                                                                       

 

årsregnskap og årsberetning i årene mellom skitingene, samt at 
kretsledermøtet innstiller til valgkomite som velges på Skitinget 

 
Gjennom disse endringene mener arbeidsutvalget at man sikrer en 
organisasjon hvor det er sammenheng mellom ansvar, 
beslutningsmyndighet, operativt ansvar og rapporteringslinjer. 
 
Frist for svar til NSF er 27. februar 2018. 
 
Notat frå arbeidsgruppa, oppsummering av endringar i NSF og oversikt over 
ansvar og myndigheit er lagt ved som eige vedlegg. 

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret er positive til framlegg til endring i politisk organisering av  
    Skiforbundet. 
 
SAK 41 17-19  Endring alpinkomiteen 
   Bakgrunn 

Atle Hamar (leiar AK) har sagt frå seg vervet som leiar for alpinkomiteen. 
Bakgrunnen er at han er utnemnd som statssekretær i Klima- og 
Miljødepartementet i «Solberg 2». 
 
Årsaka til at Hamar trekker seg frå vervet er knytt til habilitet, og kva som er 
mogeleg å få til av praktisk arbeid for komiteen ut tingperioden.  
 
Nestleiar i AK, Per Asbjørn Felde, har sagt seg villig til å ta over vervet som 
leiar. Det er vidare eit tydleg ynskje frå AK at komiteen bør vere fulltalig ut 
tingperioden. Vidare har Hege Venes (medlem i AK) ytra ynskje om å gå ut av 
komiteen, fordi ho ikkje lenger har born som er aktive innanfor alpint. 
Komiteen ynskjer dermed at det skal veljast to nye medlemar i AK ved eit ev. 
ekstraordinært Skikrinsting våren 2018. 

 
   VEDTAK 

    Skikrinsstyret tek saka til orientering. Ein gjer vidare vedtak om at det vert  

    kalla inn til ekstraordinært skikrinsting i samband med Vårmøtet (14. mai  
    2018), der ein føretak val av to nye medlemar i AK. Styreleiar varslar leiar i  
    valkomiteen om saka. 

 
  Skikrinsstyret gjer vidare vedtak om at valnemnda også gjer ei vurdering om  

    ev. endring i samansetjing av telemark/ randoneekomiteen. 
 
SAK 42 17-19 Ski-tinget 2018 
   Bakgrunn 
   Norges Skiforbund avviklar Ski-tinget 2018 i Stavanger 2.-3. juni 2018. 
    I samband med tinget har SFSK 4 representantar. Skikrinsstyret oppnemner  
    delegatane i styremøtet. 
    Grenkomiteane sine fagmøte og andre møter vert gjennomført i samband  
    med Ski-tinget, og er planlagt i perioden torsdag 31. mai. – fredag 1. juni. 
 

VEDTAK 
   Skikrinsstyret gjer vedtak om følgjande representasjon i samband med Ski- 
    tinget 2018: 



 

                                                                                       

 

 
 
 
 

- Styreleiar, Finn Årdal (Jølster IL) 
- Styremedlem; Tonje Norheim Tangerud (Sogndal IL) 
- Styremedlem; Margot Åsebø (Haugen IL) ? 
- Styremedlem og leiar i LK; Oddmund Lefdal (IL Bjørn) ? 

 
    Administrasjonen følgjer opp saka. 
 
SAK 43 17-19 Arbeidet til valkomiteen NSF 
    Bakgrunn 
     Ski-tinget 2018 nærmar seg, og valkomiteen i NSF har begynt sitt arbeid.  
     Valkomiteen ynskjer seg eit best mogleg utval av kandidatar til dei ulike   
    verva. Valkomiteen har så langt utarbeida ei komplett oversikt over kva  
    tillitsvalte som har sagt seg villig til å ta attval, men uavhengig av dei  
    tilbakemeldingane oppmodar ein krinsane å fremme forslag til alle dei  
    tillitsverv som skal veljast. Forslagsfrist er 1. mars 2018. 

 
Det skal fremjast forslag på kandidatar til følgjande verv/komitear: 

• Skistyret; president, visepresident og 5 styremedlemar 

• Leiar, nestleiar og 2-4 medlemar i kvar greinkomite 

• Kontrollkomiteen; leiar og 3 medlemar 

• Lov- og påtaleutval; leiar og 3 medlemar 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret gjer vedtak om at styreleiar og nestleiar får fullmakt til å  
    arbeide vidare med saka. 
 
SAK 44 17-19 Representasjon Idrettskrinstinget 2018 
    Bakgrunn 
 Idrettskrinstinget vert avvikla 14. april i Sogndal. I samband med tinget har 

SFSK 4 representantar. Skikrinsstyret oppnemner delegatane i styremøtet. 
 

VEDTAK 
- Styreleiar, Finn Årdal (Jølster IL) 
- Styremedlem; Tonje Norheim Tangerud (Sogndal IL) 
- Styremedlem; Margot Åsebø (Haugen IL) ? 
- Nestleiar; Hallvard Nygård (Førde IL) 

 
    Administrasjonen følgjer opp saka. 
 
SAK 45 17-19 Høyring SFIK Handlingsplan 2016-2020 
    Bakgrunn 
    Idrettskrinstinget 2016 vedtok Handlingsplan 2016-2020 for idretten i Sogn  
    og Fjordane. På Idrettskrinstinget 2018 i Sogndal 14. april skal  
    handlingsplanen rullerast. SFIK ynskjer innspel på utkast til handlingsplan,  
    jf. utsett frist for tilbakemelding 13. februar. 
    Utkast til revidert handlingsplan er lagt ved som eige vedlegg. 
 



 

                                                                                       

 

VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer vedtak om følgjande innspel i høve saka: 
 
 
- Prioriteringane på s. 4 i dokumentet skal nummererast slik: 

 
1) Gode rammevilkår for idretten i fylket.  
2) Styrke og utvikle idrettsråda. 
3) Utvikle organisasjonskompetansen til idrettslaga. 
4) Fleire unge vel å vere aktive og får utvikle seg innanfor idrettslaga, 

som utøvar, trenar eller leiar. 
 

Bakgrunnen for dette innspelet er knytt til den generelle arbeidsdelinga   
innanfor idretten, og idrettskrinsen sin rolle i høve til særkrinsane.  

 
Skikrinsstyret føreslår vidare at pkt. om Regionalisering på s. 15 bør 
konkretiserast i høve til kva som er idretten i Sogn og Fjordane sine 
interesser i arbeidet med regionalisering.  
M.a. er det viktig å arbeide for å sikre at funksjonar og arbeidsoppgåver blir 
lagt til Idrettens hus i Førde. 
 
Skikrinsstyret stiller elles spørsmål om kvifor Idrettskrinsstyret ikkje har sett 
i verk ei konsekvensutgreiing i det førebuande arbeidet med regionalisering, 
der m.a. idretten i Sogn og Fjordane er teke med på råd.  

 
SAK 46 17-19 Status markedsarbeid 
    Bakgrunn 
    Status i Sogn og Fjordane Skikrins sitt markedsarbeid. 
 

Verksemd Grein Går ut Status 
Fylkeskommunen AU/Ski i Skulen  Prosessen er sluttført for 

2018. Avtalt møte med 
SOFIK 13. februar 2018. 

Skiing Norway,  
Hotel Alexandra 

AU 2017 Fakt. sept. 2017. Prosjektet 
vert fasa ut av NSF. 

Skiing Norway, 
Skogstad Sport AS 

AU 2018 Fakt. sept. 2017. 
Prosjektet vert fasa ut av 
NSF. 

AVIS Bilutleige AU 2018 Avtalen går ut 31.08.2018. 
Reforhandling vår/sommar 
2018. 

ByggTeam AS Langrenn 2018 Avtalen er reforhandla 
t.o.m. våren 2018. 
Økonomisk nivå er same 
som tidlegare. Avtalen skal 
reforhandlast vinter/vår 
2018. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn 2017 Eksisterande avtale gjekk 
ut 31.12.2017. Ny avtale er 
reforhandla for 3 nye år 
(t.o.m. 2020). 

Intersport/  
Erdal Sport AS 

Langrenn 2017 Avtalen må reforhandlast 
vinteren 2018. 

SFE Hopp/ langrenn 2019 Avtale reforhandla i 2017. 



 

                                                                                       

 

 
COOP Vest SA Alpint 2018 Avtalen går ut 31.12.2018. 

Reforhandlast hausten 
2018. 

Verksemd Grein Går ut Status 
Fjord1 Alpint 2018 Avtalen går ut 01.09.2018. 

Reforhandlast vår/sommar 
2018. 

Sparebanken Vest Alpint 2018 Avtalen går ut 31.12.2018. 
Reforhandlast 
sommar/haust 2018. 

Frydenbø Bilsenter AS Alpint 2017 Avtalen er under 
reforhandling. 

 
VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering og viser til sak 12 17-19 der det vart   
  gjort følgjande ansvarsdeling: 

  
1) Sogn og Fjordane fylkeskommune, ansv.: Adm. 
2) ByggTeam, ansv.: Adm. 
3) G-Sport/ Erdal Sport AS, ansv.: Adm. 
4) Frydenbø Bilsenter AS, ansv.: Atle H. 
5) Fjord1, ansv.: Atle H. Tonje N. og adm. 
6) Sparebanken Vest, ansv.: Atle H. og adm. 

 
SAK 47 17-19 Vårmøte SFSK 14. mai 2018 program 
    Bakgrunn 
    I høve til tidlegare drøftingar har skikrinsstyret gjort vedtak om at Vårmøtet  
    skal avviklast 14. mai 2018 ved Thon Jølster Hotel, Skei.  
    Skikrinsstyret drøftar rammeprogram og innhald for fellesdelen. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer følgjande vedtak i saka: Ein skal førespørje Alexander 
Støckl om å vere foredragshaldar på Vårmøtet sin fellesdel. Adm. følgjer opp 
saka. 
 

   Vidare skal «Sogn og Fjordane leikane» drøftast som tiltak på tvers av  
    greinene på møtet sin fellesdel. 
 
SAK 48 17-19 NSF «Utetimen» 
    Bakgrunn 
    NSF har lansert eit nytt konsept for barn og unge – «Utetimen». 
   «Utetimen» er tilrettelagt for bruk i skule- og skiklubbar. Dette er ein viktig  
    del av samfunnsengasjementet til både SpareBank 1 og Norges Skiforbund.  

   Konseptet «Utetimen» er ei kunnskaps- og aktivitetsløype som kan bidra til  
    at fleire barn og unge opplever gleda av det å vere i fysisk aktivitet.  
    «Utetimen» inneheld undervisningsopplegg i fleire teoretiske fag som  
    kombinerast med fysisk aktivitet. Norsk Idrett har mål om ein time fysisk  
    aktivitet i skulen kvar dag, og «Utetimen» er eit bidrag til å nå dette målet. 
    

Les meir om «Utetimen».  
 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/nyheter/2017/10/utetimen/


 

                                                                                       

 

   Styreleiar ynskjer å drøfte med skikrinsstyret om konseptet «Utetimen» også  
    bør lanserast i Sogn og Fjordane. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret gjer vedtak om å vidareutvikle prosjektet «Ski i Skulen» i høve  
    til innhaldet i skulane sine tradisjonelle skidagar. 
 
   I tråd med drøftingar i Skikrinsstyret skal det m.a. utarbeidast  
    prosjektsøknad til Sparebankstiftinga innan 01. mars 2018. 
 
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)       Yngve Thorsen (s) 
Styreleiar       Adm. sjef  
 
 

 


